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Nieuwsbrief 31 december 2023 
PvdA Zuid-Kennemerland 

 

Nieuwe wegen, nieuwe kansen en nieuwe voorzitter! 
2023 was een bijzonder jaar. De samenwerking met GL heeft een uitstekende start gehad. 
Het is gelukt, 1 + 1 blijkt toch meer dan 2 te zijn!  
We kunnen echter niet tevreden achterover hangen want we zijn het contact met de 
praktisch geschoolden voor een belangrijk deel kwijtgeraakt. Dat is erg en dat willen we 
veranderen. Onze fractievoorzitter in Haarlem, Maarten Wiedemeijer, laat zien wat we ten 
oosten van het Spaarne al deden en wat we in de komende tijd gaan doen (blz 6). 
 

Intensiever samenwerken met GL 
In het komende jaar gaan we intensiever met GL samenwerken. Tijdens de Tweede 
Kamercampagne wisten we grote aantallen vrijwilligers te mobiliseren, dus we kunnen ons 
laten zien! Toen gingen we vooral naar de wijken waar progressieve kiezers wonen. In het 
komende jaar gaan we ook andere wijken bezoeken om te horen wat daar speelt. Want een 
sociaal, groen beleid kan alleen lukken als we weten wat er speelt, ook bij mensen die ons 
nog niet zien als hun vertegenwoordiger. We beginnen al vroeg in het jaar.  
In januari/februari gaan we gezamenlijk een bijeenkomst voor nieuwe leden organiseren. 
Ook bereiden we een leergang voor om geïnteresseerden vertrouwd te maken met een 
politieke functie in de gemeente.  
 

Nieuwjaarsbijeenkomst op zaterdag 6 januari 
De nieuwjaarsbijeenkomst is dit jaar vroeger dan eerder aangekondigd. Dit komt omdat 
Mohammed Chahim, ons Europarlementslid, op de 14e andere urgente verplichtingen heeft. 
We wilden de kans niet missen om meer te horen over zijn ervaringen in Europa, het belang 
van Europa voor Nederland. Daarom hebben we de datum verzet. Kom op 6 januari laat je 
inspireren en stel de vragen die je hebt! 
Voor de details, zie de agenda op blz 4. 
 

Op zoek naar een nieuwe voorzitter 
De nieuwjaarsbijeenkomst zal mijn laatste bijeenkomst als voorzitter zijn. Met veel plezier 
heb ik dit werk gedaan. Het is echter tijd om het stokje aan een jonger iemand door te geven. 
Begin het nieuwe jaar goed en overweeg of die rol iets voor jou is. Meer informatie, kijk op 
blz 4 en 5.  
 
Ik wens je een inspirerend en solidair nieuw jaar toe. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
André Broekmans, voorzitter PvdA Zuid-Kennemerland 
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EVEN BIJPRATEN 

\    Bloemendaal              Haarlem 
 
 
 
https://www.bloemendaal.nl/projecten/oldenhove-dompvloedslaan-1 
 
 
 
 
 

     
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  

    
 
 
  
  

Starterswoningen 
In de raad van 30 november is positief 
besloten over het ontwerp voor 
starterswoningen aan de Tetterodeweg. Een 
mooi resultaat want starterswoningen zijn er 
momenteel totaal niet in Bloemendaal. Als 
PvdA zijn we daar zeer content mee.  
 

Schande 
Helaas liep het minder goed met de 
ontwikkelvisie voor Bispickpark. Onder 
aanvoering van de VVD, nota bene onze 
coalitiepartner, werd het collegevoorstel dat 
voorzag in ca 30 sociale huurwoningen 
getorpedeerd. Met hulp van HvB en LB werd 
een meerderheid gevonden. Nu komen er in 
plaats van 30 sociale huurwoningen 2 villa’s. 
Een schande heb ik het genoemd en we 
moeten met elkaar maar eens stevig in 
gesprek. 
 

Heeeeeel lange avond 
Gelukkig zijn het programma duurzaamheid 
en de fusie van schoolbesturen Stopoz en 
Jong leren er wel goed doorgekomen. 
In de laatste raad 21 december, hebben we 
denk ik de langste raadsvergadering gehad 
van 2023. Veel drukte over de 
hemelwaterverordening (scheiden van riool 
en hemelwaterafvoer) en uitbreidingsplannen 
van het natuurgebied.  

 
Zo werd de actualiteit aangegrepen om 
verstandige besluiten te frustreren. Maar 
uiteindelijk is dat niet gelukt gelukkig. Verder 
is het gelukt om de tarieven voor de kleinere 
grijze afvalcontainer te beperken zodat daar 
een stimulerend effect van uit gaat. Kleinere 
containers leidt tot meer afvalscheiding. Al 
met al in mijn optiek geen verheffende 
raadsvergadering, dus het was een lange 
avond…. Maar goed, soms gaat dat zo. Ik 
wens iedereen geweldige feestdagen en een 
mooi en gelukkig 2024!  
 
Harold Koster, fractievoorzitter PvdA 

 
 

 

Wijkplatforms 
In de laatste raadsvergadering van het jaar 
werden een aantal onderwerpen besproken. 
Een daarvan was het beleidskader ‘van 
wijkraden naar wijkplatforms’. De verandering 
naar wijkplatforms was eerder afgesproken in 
het coalitieakkoord. Wijkplatforms moeten een 
netwerk worden van bewoners die zich voor 
hun buurt willen inzetten. De oude wijkraden 
hadden als taak de belangen van de wijk te 
behartigen, maar in de praktijk was het vaak 
onduidelijk of de wijkraad voor de hele wijk kon 
spreken. De nieuwe wijkplatforms kunnen niet 
een standpunt uitdragen namens de hele buurt 
(sommige inwoners hebben misschien een 
andere mening) maar kunnen nog steeds de 
gemeente adviseren. Om de positie van de 
wijkplatforms te versterken hebben we een 
aantal amendementen ingediend, die door de 
raad zijn aangenomen.  
 

Hotels 

 
Ook werd de mogelijke verlenging van de 
Hotelstop besproken. Sinds 2020 is er in 
Haarlem een ‘hotelaanvraagpauze’. Deze 
verlenging hebben we van harte gesteund. 
Raadslid Dion Heinis legt uit waarom in dit 
artikel.    
 

Woningen 
We hebben de ambitie om tot tussen 2022 en 
2030 10.000 woningen erbij te bouwen. Dit 
gebeurt in grotendeels in zeven 
ontwikkelzones. Dion Heinis legt in dit artikel uit 
welke strategieën worden ingezet om tot meer 
woningen te komen in Haarlem Noord. 

 
  
Maarten Wiedemeijer, fractievoorzitter PvdA 

https://www.bloemendaal.nl/projecten/oldenhove-dompvloedslaan-1
https://gemeentebestuur-haarlem.notubiz.nl/vergadering/1189263
https://gemeentebestuur-haarlem.notubiz.nl/vergadering/1189263
https://haarlem.pvda.nl/nieuws/haarlem-verlengt-hotelstop/
https://haarlem.pvda.nl/nieuws/haarlem-verlengt-hotelstop/
https://haarlem.pvda.nl/nieuws/nieuwe-ontwikkelstrategieen-voor-haarlem-noord/
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    Heemstede                           Zandvoort 
 
 
 
  

Flexwonen 
Heemstede heeft een groot tekort aan 
flexwoningen: kleine studio’s of 
appartementen die kunnen worden 
bewoond door mensen die dringend en 
tijdelijk een veilig dak boven het hoofd nodig 
hebben. Het college heeft hiervoor drie 
panden aangewezen. 
Het gaat om panden aan de Kerklaan, de 
Glipperweg en de Lieven de Keylaan. 
Binnen vijf jaar kunnen hier ongeveer tachtig 
flexwoningen gerealiseerd worden. Voor de 
panden aan de Kerklaan en Glipperweg 
geldt dat zal worden onderzocht hoe hier 
sloop en nieuwbouw kan plaatsvinden. Voor 
het pand aan de Lieven de Keylaan geldt 
dat deze zal worden verbouwd. 
In de laatste raadsvergadering heeft de raad 
van Heemstede met dit plan ingestemd. De 
drie panden zullen eerst grotendeels voor 
de opvang van Oekraïense vluchtelingen 
worden ingezet. 
 

Bibliotheek 

 
De raad heeft ook besloten de middelen vrij 
te maken voor de meerjarige subsidie aan 
onze bibliotheek op Plein1, aan het 
Julianaplein. Het gaat om ongeveer 885.000 
euro per jaar. 
Hiermee kan de bibliotheek werk maken van 
de vernieuwde prestatieafspraken. In 
Heemstede gaat de bibliotheek nog meer 
ruimte geven voor kunst, cultuur en debat. 
Het vergroten van het leesplezier onder 
kinderen en jongeren en het begeleiden van 
inwoners met beperkte digitale 
vaardigheden zijn andere speerpunten. 
Op Plein1 vind je de bibliotheek, maar ook 
veel aanbod van welzijnsorganisatie 
WijHeemstede, energiecoaches, Roads, 
Kennemerhart en andere maatschappelijke 
instellingen. Voor kinderen is er een mooie 
speeltuin. Het is een plek waar ontwikkeling 
en verbinding samen komen en waar we erg 
trots op zijn. Neem er vooral eens een kijkje! 
 
Namens Romee, Celmo en Sam: heel fijne 
feestdagen en een heel gelukkig, sociaal 
2024! 

 

Einde jaar 
Dit is het laatste stukje van een bewogen jaar. 
Een jaar met 2 verkiezingen waarin de kiezers 
veelal rechts hebben gestemd. Zandvoort is 
daarin helaas niet de minste.  

 

Agenda 
Tijdens de afgelopen raadsvergadering was 
één van de twee grootste bespreekpunten de 
actualisatie van de Zuid-Kennemer Agenda 
2023. Een motie van de coalitiepartijen over 
een betere samenwerking in de Regio over 
bereikbaarheid en het feit dat de uitvoering 
van het zero emissiebeleid zorgt dat een deel 
van het vrachtverkeer van en naar Zandvoort 
over de N200 eventueel zou moeten 
omrijden, werd helaas aangenomen. De PvdA 
vond en vind deze motie overbodig omdat we 
van mening zijn dat goede samenwerking niet 
afgedwongen moet worden maar je hiervoor 
samen koffie moet gaan drinken om er samen 
uit te komen. PvdA heeft het college en mede 
raadsleden opgeroepen samen de 
ondernemers te helpen om de transitie 
mogelijk te maken voor 2030. 

 

Haltestraat 

 
Het tweede punt was de zomerse afsluiting 
van de Haltestraat. Zandvoort heeft vanaf 
2020 geëxperimenteerd met het tijdelijk 
afsluiten van de Haltestraat in de zomer. De 
afsluiting was met hekken, duur, veel werk en 
niet toekomstbestendig. De discussie ging 
met name over de kosten van de tijdelijke 
afsluiting plus de veiligheid tijdens het 
afsluiten. PvdA is voor een nette toekomstig 
bestendige afsluiting van de Haltestraat. De 
nieuwe manier is met bolders die met een 
druk op de knop de weg kunnen openen en 
afsluiten, ook voor de hulpverleners. Met deze 
toekomstbestendige afsluiting maken we van 
het Zandvoorts centrum een mooi, fijn en 
toegankelijk centrum voor bewoners en 
toeristen in de zomermaanden.  
 
Maaike Koper, Raadslid PvdA 
Roel Brouwer, Buitengewoon Raadslid 
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Agenda  
 
Zaterdag 6 januari 15:00 – 18:00 uur  
Nieuwjaarsbijeenkomst 
 
De nieuwjaarsbijeenkomst van de PvdA Zuid-Kennemerland staat in het teken van de 
komende Europese verkiezingen. 

 
Gastspreker is Mohammed Chahim, lid van de PvdA fractie in het 
Europarlement. Hij zal spreken over de betekenis van de EU voor 
Nederland, zijn werk op het gebied van klimaatbeleid en energietransitie, 
en de komende Europese verkiezingen. 

 
15:00 uur: Welkom André Broekmans 
15:10 uur: Gesprek met Mohammed Chahim 
Locatie: Badhuis Leidsebuurt, Leidseplein 49 in Haarlem 

 
 

Word jij de nieuwe voorzitter van de afdeling Zuid-
Kennemerland? 

 
André Broekmans treedt af als voorzitter, uiterlijk 1 juni 2024. Hij doet het met gemengde 
gevoelens. “Het werk heb ik altijd erg leuk gevonden, je wordt gesteund door een jong 
bestuur. Binnenkort word ik 75 jaar, het wordt tijd dat een jonger iemand het overneemt.” 
  
Het bestuur roept leden zich kandidaat te stellen of suggesties te doen voor geschikte 
kandidaten. 
Voor nadere informatie kunnen leden contact opnemen met André, tel 06-1013904. 
Kandidaten kunnen zich vóór 1 februari 2024 aanmelden bij de secretaris, Romana 
Lenarduzzi, Zuid-Kennemerland@pvda.nl, met een motivatiebrief en een beknopt cv. Het 
bestuur is de selectiecommissie voor deze functie.  
 

Wat doet de voorzitter? 
De voorzitter is het boegbeeld van de afdeling en draagt zorg voor externe contacten, zowel 
binnen als buiten de partij. De voorzitter is eindverantwoordelijk voor het functioneren van de 
afdeling. Zij/hij leidt de bestuursvergaderingen en de algemene ledenvergaderingen.  
De voorzitter houdt de voortgang en kwaliteit van de bestuursactiviteiten in het oog en stuurt 
bij waar nodig.  
De voorzitter heeft als lid van het dagelijks bestuur intensief contact met de secretaris en de 
penningmeester. Dit drietal is primair verantwoordelijk/aanspreekbaar voor het functioneren 
van de afdeling. Het is mogelijk om een rol als voorzitter, secretaris of penningmeester te 
combineren met de taak van lokaal coördinator. 
 

Natuurlijk zoeken we een schaap met 5 poten, hieronder staan een 
aantal punten ter overweging: 
• Je bent 10-15 uur per week beschikbaar voor deze vrijwilligersfunctie. 

• Je hebt aantoonbare bestuurservaring bij voorkeur in een vrijwilligersvereniging. 
• Je hebt ervaring met het leiden van bestuurs- en/of ledenvergaderingen. 
• Je werkt zorgvuldig en bent in staat besluitvormingsprocessen goed te leiden. 

mailto:Zuid-Kennemerland@pvda.nl
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• Je kunt delegeren en leidinggeven aan een team van bestuursleden met verschillende 
kwaliteiten. 

• Je kunt duidelijk en overtuigend communiceren (zowel intern als extern). 
• Je hebt een inspirerende, doortastende, wervende en een samenwerkingsgerichte 

persoonlijkheid. 

 

 

Terugblik op de ALV van 13 december 

 

1. Opening. Voorzitter Andre Broekmans opent om 20:00 uur de vergadering. Leden die 

voor het eerst aanwezig stellen zich voor. 

2. Romana Lenarduzzi stelt zich voor als de nieuwe secretaris van de afdeling. 

3. Eerste reactie op de uitslag van de Tweede Kamerverkiezingen. De 

verkiezingsuitslag maakt veel emoties los. De aanwezigen hebben veel te zeggen op 

zowel de inhoud, nuance van de campage en het verkiezingsprogramma. Er is een 

algemeen gedeeld beeld dat links in het algemeen flink is geslonken in de Tweede 

Kamer. De “winst” van GL/PvdA is dus geen reden tot feest. Een oproep is om lessen 

te trekken uit de campagnestrategie en helder te hebben wat beter moet voor we van 

start gaan met de campagne van de Europese verkiezingen. Op 20/12 evalueren GL 

en PvdA Zuid-Kennemerland de grootstedelijke campagne. 

4. De begroting voor 2024 wordt goedgekeurd. 

5. De leden Alex Leuverink en Laura Deen werden gekozen als leden van de 

kascommissie voor de jaarreking 2023.  

6. Rondvraag en sluiting 

- Er wordt een oproep gedaan bij de aanwezigen om zich aan te melden voor de 
leesclub met politieke context. Geïnteresseerden kunnen zich aanmelden bij de 
secretaris, Romana Lenarduzzi.  

- De vergadering wordt rond 20:45 uur gesloten. Daarna wordt een pubquiz 
gehouden. 

 
Pubquiz (fotoimpressie): 
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Over de verkiezingsuitslag in Haarlem: we mogen de 
ongedeelde stad nooit opgeven 

Op woensdag 22 november ging Haarlem naar de stembus. De kersverse roodgroene 
combinatie kwam in Haarlem overtuigend als winnaar uit de bus. Echt blij konden we niet 
zijn. Het land werd immers geschokt door de grote overwinning van de extreemrechtse partij 
van Geert Wilders. 
 
Landelijk zagen we dat de nieuwe samenwerking van de PvdA en GroenLinks een 
kiezersschare opleverde die relatief jong en hoogopgeleid was. Links als geheel verloor de 
nodige kiezers aan rechts. Overigens eerder aan de nieuwe partij van Omtzigt dan aan 
Wilders, blijkt uit kiezersonderzoek. 
 
Toen ik lid werd van de PvdA was dit vanuit de overweging dat bij de PvdA verschillende 
groepen mensen samen kwamen. Zoals mensen die achter de kassa werken, automonteur, 
buschauffeur of leraar zijn. En dat gecombineerd met idealistische hoogopgeleiden en 
studenten. Ik was - en ben – een voorstander van de roodgroene samenwerking. 
Klimaatbeleid kan niet zonder draagvlak onder mensen met een lager inkomen en 
sociaaleconomisch beleid heeft geen toekomst zonder klimaatbeleid. Op een planeet die niet 
leefbaar is, zijn geen banen voor de arbeider. Om felrood en felgroen samen te laten komen 
ben ik enthousiast over de samenwerking met GroenLinks. 
 
Toch doet het pijn om te zien dat zo veel praktisch geschoolden zo veel rechtser hebben 
gestemd. Ze hebben links hun zorgen over de woningnood en maandelijks rondkomen niet 
toevertrouwd. Ik heb de stellige overtuiging dat links alleen succesvol kan zijn wanneer we in 
staat zijn vele groepen aan te spreken. Van Pekela tot Heerlen, van jong tot oud en van 
praktisch geschoold tot hoogleraar. 
 
De verkiezingen hebben in Haarlem een scheidslijn blootgelegd. Hier is het Spaarne van 
oudsher een natuurlijk grens. Het Spaarne als scheidslijn levert ook politiek een duidelijk 
beeld op. Aan de westzijde was PvdA-GroenLinks bijna overal de grootste en in 
Oost/Schalkwijk zien we op veel plekken dat de PVV de winst wist te pakken. Van de 
kwetsbare buurten vragen we veel en de uitslag is in die zin ook een schreeuw om reflectie. 
Vragen we niet té veel van altijd maar dezelfde buurten? 
 
We moeten proberen deze werelden bij elkaar te brengen en het ideaal van de ongedeelde 
stad nimmer opgeven. Dat doen we ook al jarenlang. Die strijd zullen we als PvdA Haarlem 
nimmer staken. Door 50% sociale huur te bouwen in West en zo voor meer gemengde 
wijken te zorgen. Door de armoedebestrijding uit te breiden. Door te investeren in 
voorzieningen in Oost en Schalkwijk; het opknappen van het winkelcentrum in Schalkwijk, de 
nieuwe bibliotheek in Schalkwijk, het huis van de wijk op het Beatrixplein, het OV knooppunt 
Nieuw Zuid, het opknappen van de openbare ruimte in Meerwijk, de vernieuwing van de 
Waddenbuurt in Molenwijk, etc. 

 

Heb jij een idee voor de fractie? Mail me dan gerust 
(maarten@pvdahaarlem.nl)! 

Maarten Wiedemeijer, fractievoorzitter 

 

 
 

mailto:maarten@pvdahaarlem.nl
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Overige informatie 
 
 
Heb je suggesties voor een volgende nieuwsbrief? Laat het weten en lever kopij uiterlijk de 
25e van de maand aan bij aartlouwrier@outlook.com. Op onze website vind je informatie 
over de mensen achter de PvdA, de rode lijnen, de werkgroepen en de activiteiten!  
Ben je blij met de huidige vorderingen? Je kunt je steun tonen door een bedrag over te 

maken op rekeningnummer NL47 RABO 0375 6116 30 t.n.v. PvdA o.v.v. 

promotieactiviteiten Zuid-Kennemerland. Donaties kun je eenvoudig overmaken via deze 

link. Het bedrag staat op € 10, maar dat kun je zelf uiteraard aanpassen. 

mailto:aartlouwrier@outlook.com
http://www.zuidkennemerland.pvda.nl/
https://betaalverzoek.rabobank.nl/betaalverzoek/?id=8ATiPfQEQY-IntWogjWZ0g
https://betaalverzoek.rabobank.nl/betaalverzoek/?id=8ATiPfQEQY-IntWogjWZ0g

